



律師

angelli@leetsai.com

李依庭
Angel Li

專業資格

- 2018年 臺灣律師高考及格

學歷

- 國立臺灣大學 法律學研究所 碩士
- 東吳大學 法律學士

經歷

- 司法院憲法法庭 大法官助理
(2023.02-2023.09)
- 眾才國際律師事務所 實習律師
(2022.08-2022.12)

專門領域

- 憲法與行政法
- 環境法規
- 一般公司法律事務

辦案經歷

- 協助處理跨國公司併購案件、提供法律意見及盡職調查
- 提供跨國公司有關食藥品、化妝品進口相關法令諮詢及協助草擬相關契約
- 提供跨國公司有關公司法、稅法及行政管制諮詢及協助草擬相關契約
- 協助處理工程之環境影響評估爭議行政訴訟

著作

- 歐洲人權公約難民保護的規範化進程(碩士論文, 2022)
- 轉型正義的機制與脈絡因素之比較研究—以西班牙與臺灣為例, 2022

語言

- 國語、英語

Angel Li

Associate

angelli@leetsai.com

- Admitted to the Taiwan Bar, 2018

EDUCATION

- National Taiwan University, LL.M.
- Soochow University, LL.B.

EXPERIENCE

- Law Clerk, Taiwan Constitutional Court (2023.02-2023.09)
- Intern Attorney, Chen & Chang Attorneys-at-Law (2022.08-2022.12)

FIELDS OF EXPERTISE

- Constitution and Administrative Law
- Environmental Law
- General Corporate Legal Affairs

PREVIOUS PROJECTS AND CASES

- Assisted an international company in a merger and acquisition case by providing legal advice and conducting due diligence.
- Advised an international company on food and drug regulatory compliance issues and assisted in drafting related contracts.
- Advised an international company on the Company Act, tax law and administrative restriction issues and assisted in drafting related contracts.
- Assisted in an administrative litigation matter regarding an environmental impact assessment dispute.

WORK AUTHORED

- Transnational Legal Process of Refugee Protection Under European Convention on Human Rights (M.S. Thesis, 2022)
- Mechanisms and Contexts of Transitional Justice in Spain and Taiwan: A Comparison (2022)

LANGUAGES

- Mandarin and English